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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji do Spraw Kontroli Państwowej (nr 73)
24 lipca 2013 r.
Komisja do Spraw Kontroli Państwowej, obradująca pod przewodnictwem posła 
Mariusza Błaszczaka (PiS), przewodniczącego Komisji, przystąpiła do przyjmo-
wania porządku dziennego:

– rozpatrzenie Informacji Państwowej Inspekcji Pracy o przestrzeganiu prze-
pisów o czasie pracy oraz wypłacie wynagrodzenia za pracę;
– rozpatrzenie Informacji Państwowej Inspekcji Pracy dotyczącej wyników 
kontroli przestrzegania przepisów dotyczących czasu pracy oraz wypłaty 
wynagrodzenia i innych świadczeń ze stosunku pracy w budownictwie;
– rozpatrzenie Informacji Głównego Inspektora Pracy w sprawie dyskrymi-
nacji ze względu na płeć w miejscu pracy;
– sprawy bieżące.

W posiedzeniu udział wzięli: Agnieszka Kozłowska-Rajewicz sekretarz stanu w Kancelarii Prezesa 
Rady Ministrów, pełnomocnik rządu do spraw równego traktowania wraz ze współpracownikiem, Iwona 
Hickiewicz główny inspektor pracy wraz ze współpracownikami, Agnieszka Bolesta główny specjalista 
w Departamencie Prawa Pracy w Ministerstwie Pracy i Polityki Społecznej, Tadeusz Pisarek członek 
Zarządu Głównego Forum Związków Zawodowych.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Tadeusz Oset. 
Przewodniczący poseł Mariusz Błaszczak (PiS):

Dzień dobry państwu. Otwieram posiedzenie Komisji do Spraw Kontroli Państwowej. 
Stwierdzam kworum oraz przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji wobec 
niewniesienia wobec nich zastrzeżeń. Witam serdecznie naszych gości, witam państwa 
posłów. Czy są uwagi do porządku dziennego posiedzenia? 
Pani przewodnicząca Piotrowska, proszę.

Poseł Teresa Piotrowska (PO):
Szanowny panie przewodniczący, panie i panowie posłowie, próbowaliśmy tutaj w ramach 
prezydium przekonać pana przewodniczącego, żeby dzisiaj na 19.00 zwołał posiedzenie 
Komisji  poświęcone zaopiniowaniu kandydatury,  jednej kandydatury, bo tylko  jedna 
wpłynęła do Prezydium Sejmu – Krzysztofa Kwiatkowskiego – na stanowisko prezesa 
Najwyższej Izby Kontroli. Pan przewodniczący nie wyraża zgody, uważa, że powinni-
śmy to zrobić dopiero w sierpniu, a przypomnę, że 23 sierpnia mija kadencja pana pre-
zesa Jezierskiego i nie ma takiej potrzeby, byśmy się z tego obowiązku nie wywiązali, 
bo mamy możliwość wywiązać się, mamy wolną salę na 19.00. W związku z tym, że nie 
ma przyzwolenia pana przewodniczącego, a do niego należy decyzja o zwołaniu bądź nie 
posiedzenia Komisji, proponuję, abyśmy rozszerzyli porządek obrad tego posiedzenia 
i z tego komisyjnego obowiązku się wywiązali. 
Osoba pana kandydata, posła Krzysztofa Kwiatkowskiego, byłego ministra  spra-

wiedliwości,  jest przecież nam wszystkim znana, nie  jest to osoba, z którą spotkamy 
się czy spotkalibyśmy się po raz pierwszy, w związku z czym uważam, że Komisja jest 
gotowa do tego, aby taką opinię dzisiaj wyrazić i nie powodować tego, że nie wywiążemy 
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się z obowiązku, przez co 23 sierpnia, kiedy minie kadencja pana prezesa Jezierskiego, 
nowego prezesa nie będzie.
Dlatego  też proszę panie  i panów posłów o to, byśmy wprowadzili do dzisiejszego 

porządku obrad ten punkt  i zrealizowali go w pierwszej kolejności, ponieważ myślę, 
że to będzie krótki punkt, a następnie przeszli do realizacji pierwotnego porządku obrad.

Przewodniczący poseł Mariusz Błaszczak (PiS):
Proszę państwa, moja opinia jest taka, że sprawa wyboru prezesa Najwyższej Izby Kon-
troli jest bardzo poważna. Chodzi o szefa jednej z najważniejszych instytucji państwo-
wych, wybieranego na 6-letnią kadencję. W związku z tym takie przyśpieszanie opinio-
wania kandydatury uważam za niewłaściwe. Rzeczywiście, kadencja obecnego prezesa 
wygasa 23 sierpnia. Moim zdaniem nie stoi nic na przeszkodzie, żeby podczas posiedze-
nia sierpniowego Komisja do Spraw Kontroli Państwowej wypowiedziała się na temat 
kandydatury pana Krzysztofa Kwiatkowskiego, żeby odbyć debatę, żeby porozmawiać 
z kandydatem. Nie stoi nic na przeszkodzie, żeby przeprowadzić całą tę sprawę zgodnie 
z pewnym obyczajem parlamentarnym, bez przyśpieszania, bez wyrażania w sposób… 
no, myślę, że właśnie taki sprzeczny z obyczajem parlamentarnym, pełnym nerwowości. 
Nic złego się nie dzieje, nic pilnego nie wydarzyło się, żeby tak nerwowo reagować. Tak 
że moja opinia jest przeciwna.
Proszę państwa, ale skoro tak to padło, to ogłaszam przerwę i poproszę prezydium 

o to, żebyśmy mogli na ten temat porozmawiać. Ogłaszam przerwę w posiedzeniu i zaraz 
porozmawiamy na ten temat w gronie prezydium. Jestem przewodniczącym Komisji, 
a więc ogłaszam przerwę. Nie musi być ogłoszony czas. Ogłaszam przerwę. Dziękuję.

Poseł Teresa Piotrowska (PO):
Panie przewodniczący, pan przed chwilą mówił o dobrych obyczajach. Dobrym obycza-
jem jest, ogłaszając przerwę, ogłosić, czy to będzie 5 minut, 10 minut, pół godziny czy 
przerwa, jak to czasami bywało w zwyczaju, do nie wiadomo jakiego czasu. Rozumiem, 
że to posiedzenie już dzisiaj się nie odbędzie, bo pan je zwoła kiedy indziej. Trochę sza-
cunku dla koleżanek i kolegów posłów.

Przewodniczący poseł Mariusz Błaszczak (PiS):
W związku z tymi nastrojami, bardzo wzburzonymi, ogłaszam przerwę i uważam, że dzi-
siaj Komisja nie powinna odbyć tego posiedzenia. Dziękuję.

Poseł Jarosław Pięta (PO):
Panie przewodniczący, ale był wniosek formalny i myślę, że powinniśmy się do niego 
ustosunkować przed ogłoszeniem przerwy.

Przewodniczący poseł Mariusz Błaszczak (PiS):
Jestem odmiennego zdania niż pan poseł.

Poseł Jarosław Pięta (PO):
To poprosimy o opinię BAS, w tej chwili.

Przewodniczący poseł Mariusz Błaszczak (PiS):
Ja ogłosiłem przerwę.

Poseł Jarosław Pięta (PO):
No ale wniosek formalny był zgłoszony przed tą przerwą.

Przewodniczący poseł Mariusz Błaszczak (PiS):
Nie. Proszę państwa, dziękuję bardzo. Dzisiaj posiedzenie się nie odbędzie. Dziękuję.


